
ÎMPĂRTĂŞIREA

 Mesajul emoţionant pe care fratele Pearry ni l-a dat chiar
din Cuvântul lui Dumnezeu. Cât de adevărat este că „Noi

Îl limităm pe Dumnezeu şi îl încadrăm în timp pe Dumnezeu;
iar El este Etern, nu putem face asta.” Deci în seara aceasta ne
confruntăm cu altceva acum, este împărtăşirea.
2 Trei ani am aşteptat să fie o biserică în Tucson, dar iată-o
aici. Da, suntem—suntem aici. Aşa că Îi mulţumim Domnului, El
doar ne-a lăsat să aşteptămpână când o putem aprecia acum.
3 Acum, mai este un lucru pe care aş vrea să-l spun chiar
înainte de a începe împărtăşirea, este acesta, că eu cred că am
văzut destul în zilele noastre în care trăim, că ar trebui să îi dăm
cu adevărat (fiecare) toată fiinţa noastră lui Dumnezeu. Noi—noi
ar trebui să-L slujim cu adevărat peDumnezeu. Eu cred că El ne-
a binecuvântat cu răspunsul direct la Scriptură. Aşa cum a spus
fratele Pearry acum câteva momente, că noi—suntem—suntem în
acel timp. Noi nu suntem orbi, noi—noi—noi vedem că suntem
aici, noi—noi am ajuns.
4 Şi putem, de asemenea, să privim în jur şi să vedem că felul
în care mintea umană îi abandonează pe oameni, că, noi—noi nu
mai putem sta prea mult, am fi într-un ospiciu total, întreaga
lume ar fi. Vedeţi? Aşa că—ne aflăm în timpul de pe urmă.
5 Acum, aşa cum a încheiat fratele Pearry acolo, vedem că
aceste lucruri sunt adevărate, vedeţi că sunt adevărate, nu sunt
mituri. Nu sunt doar ceva ce ne imaginăm. Sunt ceva care ne-
a fost dat direct de Cuvântul lui Dumnezeu şi manifestat public
înaintea noastră, că noi ştim că suntem aici. Noi—nu ştim cât
timp acum, pentru că din nou ne întoarcem la un ceas, vedeţi, ce
oră este. Dar noi suntem…ştim că—suntem aici, suntem în acel
timp. Indiferent dacă timpul lui Dumnezeu, îmi imaginez…
6 Cineva a făcut odată o mică analiză care spunea că dacă
Dumnezeu l-a răbdat conform…dacă El ar fi să aloce timp, o—
o mie de ani este doar o zi. Deci, dacă un om ar trăi şaptezeci de
ani, ar fi doar câtevaminute din timpul lui Dumnezeu. Vedeţi? Ei
bine, şi a spus că dacă ar fi patruzeci de ani, asta nu ar însemna
nici măcar timpul în care El abia ar putea să clipească. Vedeţi?
Vedeţi, doar aşa de repede este, întregul lucru, dacă ar fi timpul
stabilit; ceea ce, El nu are niciun timp. Aşa căEl chiar este Etern.
7 Cred că a fost Sarah acolo…sau, nu, a fost Joseph, noaptea
trecută, care ne-a spus mie şi fratelui Pearry. A spus, „Tati, unde,
când a venit Dumnezeu pe scenă? De unde a venit El?” Vedeţi?
„Trebuia să aibă un început, nu-i aşa?Nu trebuia să înceapă?”
8 Am zis, „Nu. Tot ceea ce are un început are un sfârşit, dar
este ceea ce nu a avut un început ce nu are sfârşit.” Desigur, el
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are zece ani, asta a fost un fel de o—o înghiţitură mare pentru
el. Vedeţi? Şi cum putea să primească asta, ştiind că ceva nu a
început niciodată? Nu numai pentru el, ci şi pentru mine. Acum,
vedeţi, este o doză mare chiar şi pentru mine, cum a început
vreodată.
9 Acum ne pregătim să observăm ceva aici care este cu
adevărat sacru.
10 Am fost chemat acum câteva zile la nişte domni Creştini
foarte cumsecade care—care nu au avut niciodată lucrul acesta,
şi el a înţeles că noi luăm împărtăşirea literal. Ei o iau ceea ce
numesc ei „împărtăşire spirituală.” Şi care, în ceea ce priveşte
împărtăşirea, aş spune că e în regulă, pentru că a împărtăşi este
„a sta de vorbă cu,” vedeţi. Şi fratele mi-a dat această Scriptură,
a spus, „Frate Branham, nu crezi că acum…”
11 Acum, motivul pentru care spun asta…Este în regulă,
frate Pearry? [Fratele Pearry Green spune, „Sigur.”—Ed.] Vedeţi,
motivul pentru care spun asta, este ca voi să înţelegeţi ce faceţi.
Voi nu…dacă intraţi în ceva orbeşte, nu ştiţi unde şi ce faceţi.
Nici măcar nu puteţi avea încredere dacă nu ştiţi ce faceţi. Dar
trebuie să înţelegeţi ce faceţi şi de ce o faceţi.
12 El a zis, „Acum, dacă luăm Cuvântul lui Dumnezeu, nu este
Dumnezeu cel pe care îl luăm?”
13 Amspus, „Exact aşa e, domnule, este adevărat. Dar citim aici
că ei de fapt…Pavel a învăţat să se ia literal Cina Domnului.
‚Faceţi lucrul acesta spre pomenirea Mea,’ a spus Isus. ‚Ori de
câte ori veţi face acest lucru spre pomenireaMea, vestiţi moartea
Domnului până va veni El.’” Vedeţi? Acum, noi trebuie să o luăm.
14 Înţelegem că Sfântul Pavel, care a rânduit asta în Biserică,
fiind profetul Noului Testament. Petru, Iacov, Ioan, toţi aceştia,
au scris (ei bine, Matei, Marcu, Luca) ceea ce a făcut Isus, ca
scribi. Dar Pavel a pus lucrurile în ordine, el a fost—el a fost
profetul Noului Testament. Tot aşa cum Moise s-a dus în pustiu
ca să primească insuflarea pentru a scrie—cele cinci Cărţi ale—
ale… primele cinci Cărţi ale Bibliei, ei bine, şi Pavel s-a dus
în deşert şi a primit insuflare de la Dumnezeu, pentru a pune
în ordine Biserica Noului Testament şi să simbolizeze Asta cu
cel Vechi.
15 Sub acela ei aveau mielul jertfit, pe care Israel îl păstra ca o
comemorare. De fapt, a fost folosit o singură dată, la ieşirea din
Egipt. Dar apoi l-au păstrat ca o comemorare pe tot parcursul
acelei epoci. Ei bine, „dacă legea era o umbră a lucrurilor
viitoare,” vedeţi.
16 Acum, eu cred că Împărtăşirea, sau ceea ce numim noi,
„Împărtăşire,” acum, este să vorbim…este „CinaDomnului.”
17 Acum, ne-au mai rămas doar trei porunci Divine fizice: una
dintre ele este—este împărtăşirea, spălarea picioarelor, botezul
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în apă. Acestea sunt singurele trei lucruri. Asta este desăvârşirea,
de cele trei, vedeţi. Şi acestea sunt singurele trei porunci pe care
le avem. Înţelegem că aceasta este declaraţia dată de Sfântul
Pavel în Noul Testament.
18 Acum, dacă am spune „că împărtăşirea ar trebui să fie doar
luarea Cuvântului,” eu nu cred că cineva are dreptul să ia Cina
Domnului până când nu a luat Cuvântul Domnului în inima
sa. Vedeţi? Pentru că voi…vă voi citi ceva în câteva momente
şi veţi vedea. Acum, observaţi. Atunci, de ce atunci am face—
am face…
19 Pe aceeaşi bază am putea justifica în mod absolut Armata
Salvării. Ei nu cred în nici o formă de botez în apă, au zis, „Nu
avem nevoie de acesta.” Acum, dacă nu avem nevoie de botezul
în apă, de ce suntem botezaţi? Au zis, „Apa nu te poate mântui,
Sângele te mântuie.”
20 Sunt de acord cu asta. Asta—aşa este, Sângele te mântuie,
nu apa. Dar noi trebuie să luăm apa ca pe o emoţie exterioară că
s-a făcut o lucrare lăuntrică a harului. Vedeţi? La fel este şi cu
împărtăşirea!
21 Când L-am luat pe Domnul, Jertfa noastră, în noi, ca o
însemnătate aNaşterii spirituale în noi, şi Trupul Său, trăimprin
El prin Cuvânt, noi trebuie să simbolizăm şi acest lucru, pentru
că este o poruncă. „Pocăiţi-vă şi fiecare dintre voi să fie botezat
înNumele lui Isus Cristos pentru iertarea păcatelor voastre.”
22 Pavel a spus, „Amprimit de laDomnul ceea ce v-am transmis
şi vouă, ‚Că Domnul Isus, în aceeaşi noapte în care a fost trădat,
a luat pâine, a frânt-o şi a dat-o ucenicilor, şi—şi a zis: „Luaţi
şi mâncaţi, faceţi lucrul acesta spre pomenirea Mea.” Căci ori
de câte ori veţi mânca pâinea aceasta, vestiţi moartea Lui până
când va veni El.’” Acum aflăm că, prin asta, că ei aveau oameni
care veneau şi…
23 Acest frate preţios, un frate foarte drag, a venit şi a zis,
„Eu niciodată—eu niciodată nu am luat-o, frate Branham, nu-i
înţeleg semnificaţia.” A zis, „Am fost învăţat celălalt aspect.”
24 Am spus, „Dar aminteşte-ţi că vom recunoaşte că Sfântul
Pavel a pus în ordine lucrul acesta în Biserica Creştină timpurie.
Mergeau de la biserică…din casă în casă, frângeau pâinea cu
inimă curată şi aşa mai departe. Acum,” am spus, „el a introdus-
o în Biserică. Galateni 1:8, a spus, ‚Dacă un înger din Cer ar veni
să vă spună altceva, să fie anatema’, vezi, înţelegi, acelaşi care
i-a făcut să fie rebotezaţi din nou de la botezul lui Ioan, să fie
botezaţi în Numele lui Isus Cristos.”
25 Vedeţi, sunt trei lucruri pe care trebuie să le facem—trei
lucruri pe care trebuie să le facem ca simboluri: Cina Domnului,
spălarea picioarelor, botezul în apă. Vedeţi? Sunt…
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26 Voi spuneţi, „Ei bine,…” Acum, Armata Salvării ia în
considerare ideea, „Tâlharul pe moarte, când a murit, nu a fost
botezat, dar Isus a spus că va fi în Cer.” Acesta este exact
adevărul. Aşa este. Dar, vedeţi, el—el—el L-a recunoscut pe Isus
doar acolo, chiar în ceasul în care murea. Vedeţi? Aceea a fost—
aceea a fost unica ocazie pe care a avut-o. El—el era un tâlhar,
era departe, era afară. Şi el, de îndată ce a văzut acea Lumină,
a recunoscut-O, „Doamne, adu-ţi aminte de mine!” Şi Isus…A
fost adevărat.
27 Dar pentru tine şi pentru mine, care ştim că ar trebui să fim
botezaţi şi refuzăm să o facem, atunci asta va fi între tine şi
Dumnezeu. Acelaşi lucru şi cu împărtăşirea!
28 Acum, când luăm această împărtăşire, nu este doar un lucru
ca să spunem, „Vin aici şi voi mânca nişte pâine, şi voi crede
că sunt Creştin.” Dar, dacă aţi observat, Biblia a spus, „Oricine
mănâncă şi bea în chip nevrednic va fi vinovat de Sângele şi de
TrupulDomnului.” Vedeţi? Trebuie să trăiţi o viaţă care—care…
în faţa oamenilor, care…şi în faţa lui Dumnezeu şi în faţa
oamenilor, care să demonstreze că sunteţi—că sunteţi sinceri.
29 Acum, doar încă unminut. Acum, în Vechiul Testament, când
jertfa a fost făcută un—un statut sau o poruncă. La fel şi botezul
în apă este o poruncă; la fel şi spălarea picioarelor este o poruncă;
la fel şi Cina Domnului este o poruncă. „Ferice de cel care
împlineşte toate rânduielile Lui, care păzeşte toate legile Lui,
toate poruncile Lui, ca să aibă drept să intre în Pomul Vieţii.”
30 Acum, observaţi în acest lucru acum, că în acea primă, când
a fost prima dată o rânduială a lui Dumnezeu de a aduce o jertfă
la biserică, şi la templu şi la altar, şi să oferiţi darul vostru, şi—
şi pentru păcatele voastre, jertfa unui miel. Ei bine, îmi pot doar
imagina că văd un frate Evreu venind pe drum, ştiind că este
vinovat, şi se duce la altar; sau îşi aduce un bou gras sau un taur,
sau orice avea, sau un berbec, un miel, ceva. L-a adus pe drum
cât de sincer putea veni, şi a urcat acolo, respectând rânduiala
lui Dumnezeu cât de sincer putea fi.
31 Apoi îşi punea mâinile pe el, mărturisindu-şi păcatele, şi
preotul a pus asta (păcatele lui) pe miel, iar gâtul mielului
era tăiat, şi—şi apoi murea pentru el. În timp ce zăcea acolo,
mieluşelul se zbătea şi sângera, mâinile lui erau pline de sânge
şi îl stropea peste tot, (mieluşelul behăind, pe moarte), conştient
că el a păcătuit şi că ceva trebuia să moară în locul lui. Astfel, el
oferea moartea acestui miel pentru moartea lui. Vedeţi, mielul
murea în locul lui. Apoi, omul a făcut-o cu sinceritate, din
profunzimea inimii lui.
32 Într-un final, asta s-a repetat iar şi iar, a continuat mereu şi
mereu până când, în cele din urmă, a devenit o tradiţie. Porunca
lui Dumnezeu a devenit o tradiţie pentru popor. Şi apoi iată-l
coborând, „Ei bine, să vedem, asta este aşa şi aşa astăzi, poate ar
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fi mai bine să cobor. Da, mai bine aş oferi un—un taur.” Se ducea,
„Ei bine, Doamne, iată taurul meu.” Vedeţi, nu e sinceritate în
asta, nu e înţelegere în asta.
33 Acum, noi nu vrem să luăm împărtăşirea aşa. Acelaşi lucru
s-a întâmplat şi la masa Domnului.
34 Isaia 35…Nu, vă rog să mă iertaţi. Isaia 60…Daţi-mi voie
să retrag asta. Eu—eu—eu cred că este Isaia 28 unde găsim acest
lucru. Sunt destul de sigur că este capitolul potrivit. El a spus,
„Trebuie să fie învăţătură peste învăţătură; şi rând peste rând
peste rând; puţin aici, puţin acolo. Ţineţi cu tărie la ceea ce este
bun. Cu buze bâlbâitoare şi cu alte limbi voi vorbi acestui popor.
Şi aceasta este Odihna.”
35 El a spus, „ToatemeseleDomnului sunt pline de vărsături. Pe
cine pot eu să învăţ Doctrina? Pe cine pot Eu să fac să înţeleagă?”
Vedeţi? Cred că asta era Scriptura corectă, Isaia 28. „Pe cine pot
să fac să înţeleagă Învăţătura?” Vedeţi, „mesele.”
36 Acum, aflăm astăzi că acest lucrumăreţ pe care ne propunem
să-l facem în seara aceasta, în comemorarea morţii Sale şi a
Trupului Său din care noi credem că ne hrănim zilnic, sau,
tocmai ce ne-am hrănit aşa cum ne-a predicat fratele nostru.
Luând Cuvântul lui Dumnezeu, noi Îl credem din toată inima
noastră. Îl vedem manifestat; Îl vedem dăruit nouă; Îl vedem
adeverit; Îl simţim în viaţa noastră. Şi trebuie să venim la aceasta
cu o conştientizare profundă despre ceea ce facem, nu doar
pentru că este o poruncă.
37 Voi mergeţi în biserică şi de multe ori împart un biscuit
vechi sau un fel de un—un ceva de genul, îl rup în bucăţi, şi
pâine dietetică sau—sau ceva de genul acesta, şi—şi o rup în
bucăţi; şi oameni care fumează, beau, orice altceva, pentru că
sunt membri ai bisericii vin şi iau Cina Domnului. Ei bine, asta
este spurcăciune înaintea lui Dumnezeu!
38 Chiar şi jertfa, a spus, „Zilele voastre sfinte şi jertfa voastră
devin o duhoare în nasul Meu.” Şi totuşi, El le-a poruncit să
facă acea jertfă. Dar felul în care au tratat-o, devine o duhoare,
duhoare în nasul Lui (nările Lui), chiar jertfa pe care El a
rânduit-o.
39 Acesta este modul în care luăm Cuvântul lui Dumnezeu, prea
mulţi Creştini de astăzi (aşa-zişi) fac asta. Stăm aici şi învăţăm
acest Cuvânt şi spunem, „Isus Cristos nu este acelaşi ieri, azi şi
în veci,” şi învăţăm lucrurile pe care El ne-a făgăduit că le va
onora, şi zicem, „Oh, ei bine, asta era pentru altceva,” închinările
noastre solemne devin doar o duhoare în nasul Lui. El nu le va
primi, în niciun caz. Iată motivul, din pricina obiceiurile noastre
tradiţionale!
40 Voi nu luaţi Cina Domnului ca o tradiţie. O luaţi pentru
că este dragostea lui Dumnezeu în inima voastră, pentru
respectarea poruncilor luiDumnezeu. Vedeţi, pentru asta o luaţi.
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41 Deci, dacă nu o luaţi cu sinceritate, ci doar pentru că este
o tradiţie, „Ei bine, biserica noastră respectă împărtăşirea în
fiecare duminică, sau o dată pe lună, sau de două ori pe an,” şi
voi mergeţi şi spuneţi „Ei bine, este rândul meu,” şi—şi apoi luaţi
împărtăşirea, păi, este o duhoare pentru Dumnezeu! Vedeţi, asta
este doar o tradiţie.
42 Chiar ca orice altceva, voi—voi trebuie să fiţi sinceri.
Dumnezeu vrea profunzimea inimii voastre. Amintiţi-vă, chiar
Dumnezeul care v-a adus aici pe pământ este Cel pe care îl
slujiţi. Vedeţi?
43 Faceţi asta pentru că El a spus aşa, pentru că este porunca
Lui. Atunci vrem să venim cu sinceritate profundă, ştiind că prin
harul lui Dumnezeu am fost mântuiţi. Şi noi—noi Îl iubim şi am
simţit Prezenţa Lui, şi noi—noi vedem că asta ne schimbă viaţa.
A noastră— întreaga noastră fiinţă este schimbată. Noi—noi—noi
suntem oameni diferiţi. Nu mai trăim ca înainte, nu mai gândim
ca înainte.
44 La fel ca în Cartea de aici şi locul acolo despre care vorbeam
referitor la cele—cele două Cărţi ca fiind Una singură, Cartea
Vieţii. Prima Carte a vieţii care vine, a fost atunci când v-aţi
născut, aceasta a fost naşterea voastră naturală. Vedeţi? Dar
atunci, odată, cu mult timp în urmă înăuntru acolo, era un mic
grăunte de Viaţă aşa cum le explicam unor surori tinere acasă
în această după-masă. Vedeţi, este un mic grăunte de Viaţă aflat
acolo, de care vă întrebaţi, „De unde a venit? Ce—ce sunt aceste
lucruri ciudate?”
45 Spuneam acest lucru, dându-mă exemplu, cum ar fi urmat să
spuneţi, „William Branham, ei bine, acum patruzeci de ani, acel
William Branham, nu este acelaşi în seara asta.” Dacă cineva în
trecut acolo ar fi spus, „WilliamBranham, era un ticălos,” vedeţi,
pentru că eum-amnăscut din Charles şi Ella Branham. În natura
lor eu eram un păcătos, am venit în lume, un mincinos, şi toate
obiceiurile lumii se aflau în mine. Dar acolo în profunzime era
prezentă şi o altă Natură, vedeţi, predestinată, era acolo de la
Dumnezeu. În acelaşi trup, vedeţi, două naturi înăuntru acolo.
46 Ei bine, eu m-am ocupat doar de una. Pe măsură ce creştea,
gânguream ca un copil, „Dad-da.” Primul lucru pe care îl ştii, am
devenit un mincinos, am devenit orice altceva care este păcătos,
pentru că aşa am crescut. Dar înăuntru acolo jos, a fost tot timpul
un firicel de Viaţă.
47 Îmi amintesc, când eram mic…(Sper că nu vă reţin prea
mult. Dar ştiind…) Stăteam pe…pe—pe malul pârâului, şi
stăteam acolo şi mă uitam în jur în timpul nopţii. Tata şi
mama s-au dus la odihna lor acum. Şi în acele vremuri ei erau
păcătoşi, în casele noastre nu era deloc Creştinism. Şi, oh, vai,
băutură şi petreceri şi distracţii; mi se făcea rău, îmi luam fe—
felinarul meu şi câinele şi mă duceam în pădure, ca să stau toată
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noaptea. Iarna, vânam până se termina petrecerea, poate până
dimineaţa la ivirea zorilor. Mă întorceam acasă, dacă nu era gata,
mă întindeam sus pe un şopron şi dormeam şi aşteptam să se
facă ziuă.
48 Apoi mă gândesc la cum era atunci, când eram acolo vara,
îmi luam beţele şi le puneam jos ca un mic paravan, în caz că
ploua; stăteam acolo şi aveam beţele înfipte în apă, pescuiam;
bătrânul meu câine de vânătoare de ratoni întins acolo. Ziceam
„Uite aici. Ştii, iarna trecută am campat chiar aici într-o noapte,
am făcut un foc chiar aici când îl aşteptam aici pe bătrânul meu
câine să fugărească un raton în pom, şi am avut un foc aici. Era
îngheţat la cinci inci adâncime în pământ. Dar, floricică, de unde
ai apărut?” Vedeţi? „Ei bine, şi tu de unde ai venit? Cine a venit
aici să te planteze? Şi din ce seră te-au scos? Sau—sau ce zici, de
unde ai venit?” Vedeţi? La acea floricică, îi spuneam, „Păi, era
îngheţat, şi totul, şi am făcut un foc deasupra aici. În afară de
elementul de îngheţ, era un element de căldură pus aici, pe un
buştean mare şi vechi, unde te-am ars. Şi totuşi, iată-te aici, şi
eşti în viaţă. De unde ai apărut?”
49 Ce era? Era un altWilliamBranham. Vedeţi? Unmic firicel de
Viaţă Eternă în adânc acolo, de la genele luiDumnezeu, Cuvântul
lui Dumnezeu care a fost pus acolo. Fiecare dintre voi se poate
gândi la lucruri similare. Vedeţi, Aceasta lucra.
50 Apoi ridicam privirea spre copaci şi mă gândeam, „Frunză,
am văzut că ai căzut anul trecut şi de ce te-ai întors din nou
acolo? De unde ai apărut? Ce te-a adus aici?” Vedeţi, era acea
Viaţă Eternă care lucra în trup.
51 Acum, apoi într-o zi, în timp ce mergeam, acel Glas a vorbit,
„Nu fuma niciodată, nu bea, şi aşa mai departe.” Şi tinerii şi toţi
au îmbătrânit. Vedeţi, era Ceva care se mişca.
52 Dar totuşi, deodată, am privit în sus şi am spus, „Eu nu sunt
fiul lui Charles şi al Ellei Branham. Este Ceva care cheamă.” Ca
şi vulturaşul meu, „Eu nu sunt un pui de găină. Este Ceva acolo
sus, pe undeva. O, Marele Iehova, Oricine ai fi, deschide! Vreau
să vin acasă. Este Ceva în mine, care cheamă.”
53 Atunci m-am născut din nou. Acea mică Viaţă zăcea acolo,
viaţa apei a fost turnată peste Aceasta, apoi a început să crească.
Acum, acea viaţă veche a fost iertată, pusă în marea uitării
lui Dumnezeu, ca să nu mai fie amintită niciodată împotriva
mea. Vedeţi? Acum stăm justificaţi (ca şi cum nu am fi păcătuit
niciodată) în Prezenţa lui Dumnezeu.
54 Atunci, când venim la masa Domnului, trebuie să venim cu
reverenţă, dragoste şi respect, şi „Uitaţi-vă unde am fi fost dacă
nu ar fi fost El.” Vedeţi? Uitaţi-vă unde ar fi fost…
55 De aceea, Pavel, cred, când spune acest lucru, „Astfel, când
vă adunaţi să mâncaţi, aşteptaţi-vă unii pe alţii.” Adică, cu alte
cuvinte, aşteptaţi doar câteva minute, rugaţi-vă, examinaţi-vă.
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Şi dacă ştiţi că un frate este acolo, pe punctul de a face ceva
greşit, sau ceva de genul acesta, şi rugaţi-vă şi pentru el. Vedeţi?
Vedeţi, „aşteptaţi-vă unii pe alţii,” aşteptaţi doar câteva minute,
rugaţi-vă. Dacă există sentimente între voi sau ceva de genul
acesta, nu—nu o faceţi—nu o faceţi, mergeţi să îndreptaţi asta,
mai întâi. Vedeţi? Mergeţi să îndreptaţi asta, mai întâi, pentru că
vrem să venim aici cât mai curaţi cu putinţă, şi gândurile noastre
unul faţă de celălalt şi faţă de Dumnezeu, şi unul faţă de celălalt,
şi apoi venim în părtăşie în jurulmesei Domnului. Vedeţi?
56 Şi facem acest lucru pentru că astfel Îi mulţumimLui, şi între
noi. Mâncând pâinea între noi, bând vinul între noi, ca Sângele
şi trupul Său.
57 „Dacă nu mâncaţi trupul Fiului Omului şi nu beţi Sângele
Lui, nu aveţi Viaţă în voi.” Vedeţi? Vedeţi, iată ce a spus Biblia.
Dacă nu faceţi asta, nu este Viaţă. Vedeţi? Atunci, mai mult
sau mai puţin, arătaţi că vă este ruşine să vă identificaţi ca şi
Creştini, din pricina vieţii pe care o trăiţi. Şi atunci asta este cu
adevărat confruntarea. Astfel, dacă nu o faceţi, nu aveţi Viaţă.
Dacă o faceţi în chip nevrednic, sunteţi vinovaţi faţă de Trupul
Domnului.
58 Acelaşi lucru cu botezul în apă. Dacă spunem, „Credem în
Isus Cristos, El ne-a mântuit de păcat şi suntem botezaţi în
Numele lui Isus Cristos,” ei bine, noi aducem—Îi aducem ocară,
dacă facem lucruri care sunt greşite şi noi—noi va trebui să
plătim pentru asta. Şi încă ceva, când facem asta, încercăm să
mărturisim un lucru şi să facem altul.
59 Iată care este necazul cu noi astăzi. Ce cred eu…spun „noi,”
eu, şi biserica căreiaDomnulDumnezeum-a lăsat să îi vorbesc în
aceste ultime ore, că noi credem că suntem în timpul de încheiere.
Noi credem că Dumnezeu ne-a dat un Mesaj. A fost rânduit
de Dumnezeu, a fost dovedit de Dumnezeu, a fost demonstrat
de Dumnezeu. Acum trebuie să venim la El cu reverenţă şi cu
dragoste şi cu—cu puritatea inimii, aminţii şi a sufletului.
60 Ştiţi, în curând va veni ora când—când chiar printre noi va
fi…Duhul Sfânt va vorbi aşa cum a făcut-o în cazul lui Anania
şi Safira. Ţineţi minte, vedeţi, ora aceea se apropie. Vedeţi? Şi noi
suntem…Acum, doar amintiţi-vă asta, vedeţi, că Dumnezeu va
locui în mijlocul poporului Său. Asta este ceea ce vrea să facă
El acum.
61 Putem primi Mesajul, ca şi cum am spune…Dacă aş fi fost
un tânăr şi—şi aş fi în căutarea unei soţii, şi aş reuşi să găsesc o
soţie, aş spune: „Ea este pur şi simplu perfectă. Este o Creştină.
Este o doamnă. Ea este toate acestea, am încredere.” Indiferent
de câtă încredere, de cât de mult cred că este drăguţă, eu trebuie
să o accept pe ea şi ea trebuie să mă accepte pe mine; vedeţi, pe
baza acestor jurăminte.
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62 Ei bine, aflăm că Mesajul este acelaşi lucru. Vedem că este
corect. Vedem că Dumnezeu adevereşte că este corect. Este
perfect corect. An după an, an după an, continuă să fie corect,
continuă să fie corect. Tot ceea ce spune, se întâmplă exact aşa
cum a spus El. Acum, noi ştim că este corect, dar, vedeţi, nu
o faceţi din punct de vedere intelectual. Dacă o faceţi, aveţi o
religie de mâna a doua. Vedeţi? Nu vrem o religie de mâna a
doua, ceva ce altcineva a experimentat şi noi trăim pe—pe baza
mărturiei lor.

63 Aşa cum cred că a fost Isus care i-a spus lui Pilat, ceva,
un cuvânt la care mă gândeam şi pe care El l-a spus acolo cu
câteva momente în urmă, „Cine ţi-a spus asta?” Sau, „Ţi-a fost
descoperit? De unde ai ştiut aceste lucruri?” cu alte cuvinte. Nu
ştiu exact care este cuvântul acum, a trecut mult timp de când
l-am citit, dar, „Cum ai—cum ai ştiut acest lucru? Ce? Cum?
Cine ţi-a dezvăluit acest lucru?” Despre faptul că El este Fiul lui
Dumnezeu. „Cine ţi-a dezvăluit acest lucru? Ţi-a spus-o vreun
om? Sau,” aşa cum a spus Isus, „este Tatăl Meu din Ceruri care
ţi-a descoperit acest lucru?” Vedeţi? Vedeţi? „Cum ai aflat asta,
la mâna a doua sau este o descoperire desăvârşită din partea lui
Dumnezeu?”

64 Este această împărtăşire doar ceva la care vin, o rânduială,
zic „Ei bine, ceilalţi iau asta, o voi lua şi eu”? Este o descoperire
că sunt parte din El şi sunt parte din voi, şi vă iubesc şi Îl iubesc
pe El, şi luăm asta împreună ca simbol al dragostei noastre faţă
deDumnezeu şi al dragostei şi părtăşiei noastre unii cu ceilalţi.

65 Acum vreau să citesc ceva din Scriptură. Şi apoi cred că…
Unde voi…În funcţie de cum doreşte fratele Pearry astăzi. Aş
vrea să citiţi cu mine, dacă aveţi Biblia. 1 Corinteni, capitolul 11,
şi începem cu versetul 23.

66 Şi apoi, de asemenea, la tabernacolul nostru, noi am
respectat întotdeauna acest lucru şi spălarea picioarelor,
întotdeauna, pentru că merg mână în mână. Cred că fratele
a anunţat că „miercuri seara” din cauza mulţimii şi nu aveţi
suficient pentru…spaţiu pentru a primi oamenii înăuntru
pentru spălarea picioarelor, vor respecta—respecta acest lucru
miercuri seara.

67 Acum, versetul 23 din capitolul 11 din Întâi Corinteni,
ascultaţi-l pe Pavel acum. Acum amintiţi-vă, şi ţineţi minte acest
lucru, Galateni 1:8: „Dacă noi înşine sau un înger din cer vă
propovăduieşte o altă Evanghelie,” (decât această Evanghelie pe
care a propovăduit-o el) „să fie anatema.” Vedeţi?

Căci am primit de la Domnul ceea ce v-am dat şi
vouă: Şi anume că Domnul Isus în noaptea în care a fost
vândut a luat o pâine:
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Şi, după ce a mulţumit, a frânt-o,…şi a zis, Luaţi şi
mâncaţi: acesta este trupul Meu, care se frânge pentru
voi: să faceţi lucrul acesta spre pomenirea Mea.

68 Acum, daţi-mi voie să mă opresc chiar aici, ca să spun: şi
a lua trupul Domnului Isus Cristos în această împărtăşire, nu
înseamnă că acea împărtăşire este trupul literal al lui Cristos.
Asta este Catolic. Eu nu cred că este corect. Eu cred că este
doar o rânduială pe care Dumnezeu a făcut-o cu noi, vedeţi, nu
este trupul propriu-zis. Este…Acum, este de fapt o bucăţică de
pâine cuşer. Este doar o rânduială.
69 Şi nici nu cred că botezul lui Isus Cristos (în Numele lui Isus
Cristos) în apă vă iartă păcatele. Nu cred că voi…Cred că aţi
putea fi botezaţi cât e ziua de lungă… Acum, ştiu că poate
sunt oameni prezenţi aici şi care provin din biserica Apostolică,
sau, adică din biserica Penticostală Unită, care învaţă asta. Dar,
vedeţi, eu—nu cred că apa iartă păcatele. Sau, dacă ar fi aşa,
atunci Isus a murit în zadar. Vedeţi? Eu cred că este doar o
rănduială a lui Dumnezeu, vedeţi, pentru a arăta că aţi fost
iertaţi. Dar să fiţi botezaţi pentru regenerare, nu, eu—eu—eu nu
cred asta. Nu cred că apa iartă păcatele.
70 Şi nici nu cred că pâinea şi vinul acesta au vreo legătură cu
voi, doar că ţinem o rânduială pe care Dumnezeu a rânduit-o
pentru noi să o facem. Vedeţi? Aşa este. Eu cred că botezul în
apă este acelaşi lucru. Cred că este o obligaţie să le facem, pentru
că El a făcut toate aceste lucruri ca exemplu pentru noi. Şi El a
făcut acest lucru ca exemplu pentru noi. Şi El a spălat picioarele
ca exemplu pentru noi.
71 Acum, „Tot astfel,” versetul 25:

Tot astfel a luat paharul, şi când El a cinat şi a zis,
Acest pahar este legământul cel nou în sângele Meu: să
faceţi lucrul acesta, spre pomenirea mea, ori de câte ori
veţi bea din el.
Pentru că ori de câte ori…(Ţineţi aminte acum!)…

Pentru că ori de câte ori mâncaţi din pâinea aceasta şi
beţi din paharul acesta, vestiţi moartea Domnului până
va veni El. (Până când? „Până când va veni El!” Vedeţi?
Vedeţi?)
De aceea, oricine mănâncă pâinea aceasta sau bea

paharul acesta al Domnului în chip nevrednic, va fi
vinovat de trupul şi de sângele Domnului.

72 Daţi-mi voie să mă opresc un minut. Motivul pentru care a
spus acest lucru, aţi observat în alt verset aici, în alt capitol, că
a spus, „Ştiu că atunci când voi—când vă adunaţi, voi mâncaţi,
ba chiar vă îmbătaţi la masa Domnului.” Ei au înţeles greşit,
vedeţi. Ei mâncau cu lăcomie, vedeţi. La fel cum fac oamenii
astăzi, trăiesc orice fel de viaţă şi o iau. Vedeţi? A spus, „Aveţi
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case în care să mâncaţi, vedeţi. Dar, aceasta este o rânduială pe
care trebuie să o respectăm, vedeţi.” Acum:

Fiecare dar să se cerceteze pe sine însuşi, şi aşa să
mănânce el din pâinea aceasta, şi să bea din paharul
acesta.
Căci cine mănâncă şi bea în chip nevrednic, îşi

mănâncă şi bea osânda lui însuşi dacă nu deosebeşte
trupul Domnului. (Vedeţi?)

73 Tu ce eşti? Eşti Creştin, trăieşti în faţa tuturor ca un Creştin.
Şi dacă iei asta şi nu trăieşti ca un Creştin, nu deosebeşti Trupul
Domnului. Pui o piatră de poticnire în calea altcuiva, înţelegi,
când ei te văd că încerci să faci asta şi apoi nu trăieşti ceea ce
ar trebui să trăieşti. Vedeţi, tu nu deosebeşti Trupul Domnului.
Acumpriviţi ce este…care este blestemul acestui lucru:

Din pricina aceasta sunt între voi mulţi neputincioşi şi
bolnavi şi nu puţini dorm. (Traducerea corectă a acestui
cuvânt, frate Pearry, este „morţi.” Vedeţi? Vedeţi, „mulţi
sunt morţi.”)
Căci dacă am—dacă ne-am judeca singuri, nu am fi

judecaţi. (Vedeţi, dacă ne judecăm singuri, nu vom fi
judecaţi. Vedeţi?)
Dar când suntem judecaţi, suntem pedepsiţi de

Domnul, ca să nu fim osândiţi odată cu lumea. (Vedeţi,
să nu ne ataşăm de lume).
Astfel, fraţii mei, când vă adunaţi să mâncaţi,

aşteptaţi-vă unii pe alţii. (Vedeţi?)
Şi dacă-i este foame cuiva, să mănânce acasă; ca să nu

vă adunaţi spre osândă. Şi celelalte lucruri le voi rândui
când voi veni. (Vedeţi?)

74 Acum, cu alte cuvinte, nu veniţi doar să o luaţi ca pe o…
Aşa cum am spus mai devreme, despre ceea ce au făcut Evreii,
jertfa lor, ei…Eraminunată, era dată de Dumnezeu, dar a ajuns
la un punct în care nu au făcut-o cu sinceritate şi respect şi în
rânduială, atunci a devenit doar o…a devenit o—o duhoare în
nasul Lui.
75 Acum, acelaşi lucru este şi cu venirea noastră să luăm Cina
Domnului, că, noi trebuie să venim ştiind ce facem. Exact ca
atunci când intraţi în apă ca să fiţi botezaţi în Numele lui Isus
Cristos, ştiţi ce faceţi, voi arătaţi bisericii ce a pus Dumnezeu în
voi, pe Cristos.
76 Când luăm acest lucru, asta arată bisericii că, „Eu cred în
fiecare Cuvânt al lui Dumnezeu. Cred că El este Pâinea Vieţii
care vine de la Dumnezeu din Ceruri. Cred că fiecare Cuvânt pe
care îl spune El este Adevărul. Şi trăiesc prin Acesta, cum ştiu
eu mai bine, Dumnezeu fiind Judecătorul meu. De aceea, în faţa
fraţilor mei, în faţa surorilor mele…Eu—nu înjur, nu blestem,
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nu fac aceste lucruri, pentru că Îl iubesc pe Domnul, şi Domnul
ştie asta şi îmi poartă mărturie. De aceea, înaintea voastră, iau
părticica trupului Său, ca să ştiu că nu sunt osândit odată cu
lumea.” Vedeţi, iată, atunci este o binecuvântare.
77 Şi, amintiţi-vă, aş putea da multe mărturii despre asta, când
am luat asta şi am explicat-o într-o cameră de bolnavi, şi i-am
văzut vindecaţi.
78 Amintiţi-vă, când Israel a luat simbolul acestui lucru, au
călătorit patruzeci de ani în pustiu şi hainele lor nici măcar nu
s-au uzat, şi au ieşit fără nici un neputincios—niciunul între ei,
cu două milioane de oameni ca tip al acestui lucru. Ei bine, ce va
face Antitipul? Dacă trupul unui animal sacrificat a făcut asta
pentru ei, ce va face Trupul lui Isus Cristos, Emanuel, pentru
noi? Să fim reverenţioşi când venim. Haideţi să fim cât mai
reverenţioşi, aşa cum ştim noi să venim. 
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